
Tervetuloa
maatalouslomittajaksi!



Mitä maatalouslomittaja tekee?
Maatalouslomittaja työskentelee maatiloilla.

Hän hoitaa eläimiä silloin,

kun yrittäjä on lomalla.

Pohjois-Savossa tuotetaan paljon maitoa,

ja lomittaja työskenteleekin usein maitotilalla.

Työ on esimerkiksi lypsyä, 

ruokintaa ja muuta eläinten hoitoa.

Lomittaja tekee työpäivän 

yleensä kahdessa osassa: aamulla ja illalla.

Siksi lomittajalla pitää olla ajokortti ja auto.



Lomituspalvelut eli lomatoimisto
Lomituspalvelut on puhekielessä lomatoimisto.

Lomituspalveluissa työskentelee 

maatalouslomittajia, lomituspalveluohjaajia,

asiakaspalvelijoita, sihteereitä,

päälliköitä ja johtaja.

Lomituspalveluohjaaja on 

lomittajan esihenkilö ja työnjohtaja. 

Hän järjestää kaikki lomitukset 

ja ohjaa lomittajaa.



Kieli
Lomituspalveluissa kaikkien työkieli on suomi.

Kysy aina, 

jos et ymmärrä työhön liittyviä asioita.

On tärkeää, 

että kerrot myös tilalla,

jos et ymmärrä työohjeita.

Kysy rohkeasti!

Kysymistä ei tarvitse pelätä.



Palkka
Lomittajan palkkaan vaikuttaa 

osaaminen, taidot ja työkokemus.

Jos olet vakituinen lomittaja, 

sinulla on pysyvä työ.

Silloin saat palkan joka kuukauden 15. päivä.

Työ voi olla myös määräaikainen.

Silloin työskentelet tietyn ajan 

ja saat palkan kuukauden lopussa.



Lisät
Voit saada myös erilaisia lisiä. 

Lisät ovat rahaa, 

joka maksetaan palkan lisäksi.

Lisiä saa esimerkiksi 

sunnuntaityöstä tai työmatkoista.

Lisät maksetaan aina kuukauden lopussa.



Lyhyt työsopimus

Työsopimus voi olla myös lyhyt, 

alle kuukauden. 

Jos sinulla on lyhyt työsopimus, 

ilmoitat työtunnit ja kilometrit 

lomatoimistoon puhelimella.

Palkka ja lisät maksetaan

15. päivä tai kuun lopussa.



Edut

Kaikki lomittajat ovat 

Iisalmen kaupungin työntekijöitä.

Kaupunki tarjoaa lomittajille erilaisia etuja.

Lomatoimisto kertoo eduista tarkemmin,

kun aloitat työt.

Tervetuloa töihin!



Tämän ohjeen ovat tehneet

Pohjois-Savon lomituspalvelut,

Savonia-ammattikorkeakoulu & Soilimaria
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